
 

 

 Innkalling møte Samarbeidsutvalget (SU) Atlanten ungdomsskole torsdag 16.01 kl.14.00.  

Vi møtes på basen 10.trinn. 

Til stede. Bjørn Sørli (rektor), Eskild Bunes (politiker), Ellen Bach (elevråd), Nicoline Kling (elevråd), 
Christina Halaas – Ericson (leder FAU), Ingvild Hjemaas (ansatt), Hallgrim Barlaup (tillitsvalgt), 
Nina Lorene Dyrnes (ansatt), Alexander Stensvold (ansatt). 

 Saksliste:  

1.Velkommen  

Bjørn ønsket velkommen, og presenterte de som var til stede i møtet og hvorfor de var innkalt.  

 

2.FAU leder refererer fra sist FAU møte.  

- Vedtekter for FAU ved Atlanten ungdomsskole  
- Retningslinjer for skoleturer ved Atlanten ungdomsskole  

Vedtektene handler om hva FAU er og skal være og hva de skal jobbe for.  

Retningslinjene for skoleturer ved Atlanten ungdomsskole.  

- FAU definerte hva som bør være formålet for klasseruten. De har også kommet med forslag til 
turmål, aktiviteter og hvordan man kan samle inn nok penger til å ha økonomi til å gjennomføre 
klasseturen.  
 
Både vedtektene og retningslinjene ligger i sin helhet på hjemmesiden til skolen.  
 

3.Orientering om skoleåret 2024/2025 ved rektor og representanter fra Elevrådet.  

Rektor presenterte hvordan situasjonen er ved skolen, og hvordan vi jobber for økt trivsel og mot 
mobbing.  
 
Vi opplever nedgang i resultat på nasjonale prøver på 8.trinn, men ser at dette øker på 9.trinn. Noe 
som bekrefter at det foregår læring.  
 
Det er også blitt kjøpt inn lærebøker i norsk, engelsk og matematikk + i fremmedspråk.  
 
I år er det også et samarbeidsprosjekt med kulturskolen og 9.trinn.  Kulturskolen siller med 
sangpedagog og band, slik at klassene kan ha skolekonsert i festiviteten.  

Neste torsdag kommer digitaliseringsministeren på besøk.  

Prøveplan ble diskutert. Her fikk både lærere presentere hvordan de har tenkt rundt vurderinger, 
samtidig som ungdommene fikk presentere sine tanker rundt dette.  
 



Elevene fortalte også om at de setter pris på lysfest, aktivitetsdag og at valgfag er sammen for alle 
trinn. Slik at skoledagen brytes opp, og at man får møtt elever fra andre trinn.  

Eskild lurte på om det er noe skoleutstyr elevene savner til å være mer aktiv ute. Elevene opplever 
ikke at de savner noe, fordi de fleste vil være inne eller spille bordtennis. Er det fint vær går elevene 
ut for å spille fotball eller basketball.  
Men de savner et sted å bare “chille”. Gjerne flere benker, hvor man kan sitte og spise.  

 
- Må gå gjennom investeringsbudsjettet.  

Vi har fått skolehage, som er et tilbud enkelte elever har tilbud om en time i uka.  

 
4.Høring om forskrift om skolegrenser og tildeling av skoleplass for grunnskolene i Kristiansund.  

 

Det er særlig tre forhold som gjør at vi legger fram ny forskrift.  

Ny opplæringslov  

Prinsipielle forhold (flytende vs. faste skolegrenser)  

Ny skole og oppdaterte oversikter.  
 
Uttalese fra SU: Ønsker endring i ordlyd om skoleplass. 
Merk: Om Atlanten ungdomsskole blir full vil elever på postnummer 6512, få tilbud om 
skoleplass ved Nordlandet ungdomsskole.  
 

5.Evt.  

Fagarbeider forteller om en positiv utvikling ved hele skolen. Det merkes også at vi har en rektor 
som møter alle elevene hver dag ute i all slags vær.  

 

Ref Hallgrim Balaup 

 


